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Bestyrelsesmøde i SAS 
11. september 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen  Afbud 
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler Afbud 
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Svar er sendt til initiativtagere for sauna. Der er ikke kommet yderligere 

kommentarer endnu. 
• Klubbens BBR er rettet (solceller). 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Vi er tilmeldt afregning af overproduceret strøm hos Vindstød. 
Intet at bemærke til regnskab. 
Beholdninger er kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik – Afbud 
Vi kan nu tydeligt se effekten af solcelleanlægget. Der er købt væsentligt færre kwt i 
juni, juli og august. 
 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bænk på bro. Projektet er udsat til drøftelse om yderligere ideer. 
• Svalereden på multirummet er væk. 
• Vandslanger på broerne er skiftet til nye, så nu kan vandet igen drikkes. 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Mastekran. (seneste status) 

o Udkast til medlemsinfo og GF forslag sendt fra Ulrik.  
o Hvis alle beslutninger går igennem, kan kranen leveres i løbet af efteråret. 
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o Der indkaldes til GF til afholdelse den 9. oktober kl.19.00. Offentliggøres i 
Sjællandske senest den 16/9. Det røde pakhus booket. 

• Gule streger er malet. Både ved roklubben (på deres foranledning), ved 
juniorplads og inden bedding. 

• Ny wirebeskyttelse er etableret.  

5. Hovmester 
Henrik 
Hovmesteren er tilfreds. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Afbud. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Harboe Cup. Første møde 20/8 bragte ikke nogen nye tovholdere. Nyt møde indkaldt 
til 19/9. Tilmelding går som forventet. I skrivende stund 120-130 tilmeldte. 
Skæl-Cup er afviklet godt med 16 deltagende både. Skønt vejr og mange glade 
ansigter. Vinderen blev samme som tidligere.  

8. Juniorer 
Anders (afbud) 
Den “gamle” båd trailer er repareret, synet og indregistreret. Og er igen i stor form. 
 
Yderligere var junior gruppen til Harboe / Lions club lotteri i weekenden. Vi havde stor 
deltagelse fra børn og forældre. Så vi havde 4 både plus en lille forældre gummi båd 
ovre i havnen og fangede alle boldene i lyntempo. 
 
Søstjernerne er stoppet for i år her med udgangen af august. Og energien fra de små 
var god og de glæder sig til mere næste år.  
Måske har vi en frivillig forældre der fast næste år vil være søstjerne leder. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
SAS Sejlerskole havde officiel afslutning mandag 2. september 2024 
3 både, Banner 30, X-99 og Maxi Magic blev sendt på fjorden med 7 elever. 
Derefter stod menuen på wienerschnitzler med lidt sponsor øl og vand. 
   
Herefter resterede kun natsejladsen 7.-8. september 2024. 
Efter veloverstået Skæl-Cup med 2 skippere og en elev på vandet var der afgang kl. 
16.00. 4 elever og 2 skippere i Banner 30 og Elan 350. Det var spilertur til Nyborg i 
fantastisk sensommervejr og østenvind. 
5 stjerneskud og en pariserbøf blev fortæret på Central Cafeen i Nyborg. 
Så blev klokken 22 og togtet gik videre mod Lohals. 
I starten lidt diset og overskyet, men senere stjerneklart. 
Vinden var lidt on/off, når vi satte sejl sagde den 2 sek/m når vi tog dem ned sagde 
den 4, det blev mest motorsejlads.  
Der blev observeret fyr, blink og flere stjerneskud. 
Vel ankommet til Lohals forsøgte vi først at finde plads i en propfyldt trafikhavn kl. 
0.0Dut om natten. 
Vi endte dog i lystbådehavnen med god plads, i søkort er angivet en dybde på 2m, en 
lille udfordring for HolyMoly som stikker 2,15m. Vi kom dog fint både ind og ud. 
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Turen sluttede med et glas after sailing vin, før vi gik på køjen. 
Søndag stod på morgenbrød fra Lohals bageren, indtaget i det fri, i super sommervejr. 
Frisk tur hjemover på fuld bidevind fra Hov Sand i høj sol og 6-7 sek/m, vinden var 
drejet en anelse i sydøst som lovet, strømmen var kraftigt nordgående. 
Efter et langt styrbord ben, hvor vi landede halvvejs i Korsør, slog vi et slag over 
Lindeskov Flak og vupti var vi ved anduvningen. 
 
Ikke alle elever er pt blevet spurgt om fortsættelse, men har 4-5 tilbagemeldinger fra 
elever, som ønsker at deltage på sejlerskolen næste år. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Vinarrangement afholdt med stor succes og det samme med brombærturen. 
Vinterplanen er under opsejling. 
 
Standernedhaling er den 26. oktober kl. 14.00 (og bådoptagning om formiddagen) 
Og søsætning den 12. april 2025. 

11. Eventuelt 
Der er indkøbt nyt kamera til bro 3, i stedet for det som ikke virkede.  

12. Næste møde 
23. oktober kl. 18.00 


